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Pia Lindgren

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: Svar: Opfølgende politikerspørgsmål fra Flemming Steen Munch om opdatering på svar vedr. 

erhvervsparkeringspladser, eDoc: 2020-0864461

Fra: TMFKP BPM Rådhuspost 
Sendt: 25. november 2020 13:13 
Til: Flemming Steen Munch (Borgerrepræsentationen) 
Cc: Stine Grangaard 
Emne: Svar: Opfølgende politikerspørgsmål fra Flemming Steen Munch om opdatering på svar vedr. 
erhvervsparkeringspladser, eDoc: 2020‐0864461 
 
Kære Flemming Steen Munch 
 
Tak for dine opfølgende spørgsmål til Teknik‐ og Miljøforvaltningen d. 16. november 2020 om status på etablering af 
erhvervspladser. Jeg svarer på din henvendelse, da dine spørgsmål vedrører mit ansvarsområde i forvaltningen. Jeg 
svarer på dine spørgsmål enkeltvist nedenfor. 
 
1. Hvor mange erhvervsparkeringspladser er pt. opført indenfor de tre kategorier: 

a) eksisterende 1‐times parkeringspladser, der konverteres til erhvervsparkeringspladser 
b) nye erhvervsparkeringspladser i betalingsområdet  
c) nye erhvervsparkeringspladser udenfor betalingsområdet  

 
Svar: 

a) 195. Grunden til, at der er konverteret færre 1‐times pladser i november end september er, at der er 
nedlagt erhvervspladser på Naboløs, som er omdannet til cykelparkering i forbindelse med projektet på 
Nybrogade. 

b) 61 
c) 25 

 
2. Hvor mange erhvervsparkeringspladser bliver opført indenfor de tre kategorier, og hvad ligger på nuværende 

tidspunkt fast? 
 
Svar: 
Der forventes følgende antal på nuværende tidspunkt: 

a) 198. Erhvervspladserne på Naboløs er omdannet til cykelparkering i forbindelse med projektet på 
Nybrogade, hvorfor der kun konverteres 198 1‐times pladser til erhvervspladser. 

b) Det forventes, at der kan etableres minimum 174 pladser 
c) Det forventes, at der kan etableres 36 nye pladser 

Det vil sige i alt: 408 pladser. Herudover pågår fortsat screening for ‐ samt dialog med politiet om – 15 ekstra mulige 
pladser.  
 
3. Per hvilken dato er opførelsen af erhvervsparkeringspladser indenfor de tre kategorier endelig afsluttet? 
 
Svar: 

a) En lokation er endnu ikke udført på grund af gravearbejde på stedet. Det forventes dog, at skiltningen bliver 
udført i 2020.  

b) (og c.) Forvaltningen forventer at kunne etablere ca. 400 nye erhvervspladser i 2020. Det endelige antal er 
endnu ikke afklaret, da der er andet gravearbejde på to af lokationerne, hvorfor det er usikkert, om 
forvaltningen kan nå at etablere alle 408 pladser i 2020. 

 

Med venlig hilsen  
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Hans Christian Karsten 

Vicedirektør 

Bygge‐, Parkerings‐ og Miljømyndighed 

_________________________________________ 
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